
Omgevingsadviesraad  

Windpark Echteld Lienden 
 

Verslag Omgevingsadviesraad Windpark Echteld Lienden 

Datum: 27 augustus 2024 

Locatie: Dorpshuis de Hoge Hof, te Echteld 

Aanwezig: De aanwezigheidslijst wordt separaat toegezonden i.v.m. privacyoverwegingen  

1. Opening en mededelingen 
De voorziAer opent de vergadering. Er zijn vanavond 3 leden verhinderd. De aanwezigheidslijst is als 
bijlage in de mail terug te vinden.  
 
Duco van Dijk, werkzaam bij de provincie, heeG deze week (week 35) zijn laatste week. Er zal een 
vervanger komen die aanwezig zal zijn Kjdens de OAR-vergaderingen. Deze persoon start op 2 
september. 
 

2. Vaststellen agenda en verslag 
- De agenda voor vanavond wordt akkoord bevonden. 
- Er wordt om een recKficaKe gevraagd in het vorige verslag. Dit kunt u terugvinden in het 

definiKeve verslag van 20 juni 2024.  
 

3. Ingekomen stukken 
- Brief van de gemeente Buren – hierin wordt gevraagd om een redelijk termijn te stellen voor 

het uitbrengen van genoemd advies en nog geen projectbesluit te nemen of vergunningen te 
verlenen tot men gelegenheid heeG gehad het adviesrecht uit te oefenen. 

- Onderzoek GGD – advies om 45 dB Lden te hanteren ipv 47dB Lden.  
 
Mocht de norm van 47dB Lden bestendig blijven door de provincie, kan hierop een zienswijze worden 
ingediend.  
 
Concept MER wordt nog aangehaald. Men heeG een versie 1.6 gehad en mist hierin het feit dat zij 
niet zijn meegenomen in de wijzigingen die zijn aangebracht. Als er besloten wordt meerdere versies 
te sturen, is het ook verstandig om gewijzigde stukken toe te sturen.  
Er is onduidelijkheid over de genoemde 20.000 woningen en dan met name waar deze gelokaliseerd 
zijn. De verwarring ontstaat met name op blz. 24 (met de kaart) en blz. 27. Hier kan nu geen reacKe 
op gegeven worden en de provincie gaat dit uitzoeken. (ACTIE) 
In Hoofdstuk 3 wordt er gesproken over de gebiedsanalyse. Hier zijn bepaalde woningen die missen 
en er staan straten op die er niet zijn. Er zijn 50 afwijkingen gevonden door de leden van de OAR. Ook 
dit gaat de provincie checken. (ACTIE) 
Tot slot, het verzoek om de legenda ernaast te zeAen en niet op de aZeelding.  
 

4. Stand van zaken en planning 
- Vandaag (27 augustus) is er een overleg geweest met GS. Volgende week komt dit 

beschikbaar ter inzage. 



- OAR gaat zienswijze indienen met betrekking tot o.a. de geluidsnormen. 
 

5. ParBcipaBeverslag 
Een lid van de OAR geeG aan dat het parKcipaKeverslag erg gekleurd gebracht is. Er wordt daarnaast 
verwezen naar de gedragscode, met name het punt dat gaat over gelijkwaardigheid. Het is erg 
vreemd dat de OAR geen kennis heeG kunnen nemen van dit verslag, terwijl er in de gedragsregels 
staat dat alle parKjen hierin een gelijke rol hebben kunnen aannemen. Ook het woord 
‘representaKef’ dekt niet de lading in dit verslag.  
 
Er wordt teruggeblikt op hoe de OAR desKjds tot stand is gebracht. Het gevoel heerst dat de 
werkwijze desKjds slordig is verlopen en er gebruik is gemaakt van onwetendheid.  
à Dit punt is al eerder aangehaald. Er wordt nogmaals uitgelegd dat er desKjds genoeg is gedaan om 
ervoor te zorgen dat er voldoende vertegenwoordigers konden aansluiten bij de OAR. Er zijn 
berichten uitgegaan om bewoners te acKveren om deel te nemen en zich aan te melden. De 
voorziAer is zelf in de telefoon geklommen om mensen te benaderen, het eigen netwerk is benaderd 
en er zijn brieven uitgegaan. VaAenfall geeG aan dat zij nog best een keer op de mail willen zeAen 
hoe de procedure desKjds is gegaan en welke acKes er desKjds zijn uitgezet. (ACTIE)  
De samenstelling van de OAR was in het begin elke keer verschillend. Daardoor moest de groep elke 
vergadering sKlstaan bij dezelfde inhoud. Er is desKjds als groep gekozen om in dezelfde samenstelling 
dit traject verder in te gaan, zodat men niet elke keer zaken hoeG uit te leggen en er krachKg 
geopereerd kan worden. 
 
De conclusie is dat het parKcipaKeverslag explicieter op de agenda had gemoeten. Mochten er 
inhoudelijke punten zijn waar de OAR het niet mee eens is, kunnen deze in de zienswijze worden 
meegenomen. Het punt dat het parKcipaKeverslag niet eerder is besproken kan niet worden 
meegenomen als punt, het gaat echt om de inhoud. Als Kp wordt nog gegeven dat er zowel een 
persoonlijke zienswijze als een zienswijze namens de OAR ingediend kan worden.  
 

6. Omgevingsovereenkomst 
• Financiële parBcipaBe 

Er hebben gesprekken plaatsgevonden met de ECOOP waarbij goed over details is gesproken. 
Achteraf gezien had het bewonersplaaorm liever gezien dat en een lokale ECOOP was geweest. Dit 
omdat er dan sprake is van lokaal eigenaarschap, meer zeggenschap, meer betrokkenheid en er dan 
een acKevere deelname is.  
 
Vervolgstap: Gesprek met de gemeenten Buren en Neder-Betuwe. Vanuit daar zal er Kjdens het 
bewonersplaaorm gekeken worden naar hoe nu verder.  
 
ConcepAeksten voor de omgevingsovereenkomst zijn gemaakt. Er is nog een aantal punten waarover 
gepraat dient te worden. Deze stukken zijn nog niet gedeeld. Het verzoek richKng de OAR is dan ook 
om, zoals eerder benoemd, te gaan kijken welke punten het zwaarst wegen. (ACTIE)  
 

7. GGD – Gezondheid   
Het is helaas niet gelukt om een adviseur van de GGD vanavond aan tafel te krijgen. 
Stand van zaken: er is een advies uitgebracht door de GGD dat in een rapport staat uitgeschreven. 
Gemeente Buren heeG het advies opgevraagd en heeG het iniKaKef genomen dit op te zeAen op 
verzoek van de leden van de OAR. Gezondheid is immers een brandend vraagstuk.  
VaAenfall geeG aan dat het rapport niet volledig dekkend is en het belangrijk is dat de GGD ook kan 
toelichten wat er niet is meegenomen in het advies en dit kan toelichten. Verzoek aan de gemeente 
om dit na te vragen bij de GGD. (ACTIE) 
 
 



8. InformaBeavond 
De informaKeavond staat gepland op 19 september. Er wordt gevraagd waarom de locaKe van dit 
soort avonden nooit ‘boven de A15’ is. Er wordt aangegeven dat dit met de beschikbaarheid van de 
locaKes te maken heeG.  
 
De avond ziet er als volgt uit: Het is een inloopavond waar 5 tafels staan opgesteld met verschillende 
thema’s. De provincie geeG bijvoorbeeld toelichKng op het besluit dat is genomen, maar er kan ook 
gedacht worden aan het thema ‘milieueffecten en visualisaKes’. Mocht de OAR een plek willen Kjdens 
deze avond, is dat mogelijk. Rob Rietveld geeG aan dat een aparte tafel voor de OAR niet nodig is, 
maar het wel goed is als er leden van de OAR Kjdens deze bijeenkomst aanwezig zijn. Dhr. Rietveld 
zelf zal aanwezig zijn. 
Voor de aankondiging zullen er persberichten uitgaan en hoopt men natuurlijk op mond tot 
mondreclame om te zorgen voor een mooie opkomst.  
 

9. Rondvraag 
- De ParKcipaKewet zou vanavond besproken worden? 

à Deze is vanavond besproken en er zijn antwoorden gekomen op de vragen die een lid van 
de OAR had ingediend.  

- Er is ook gesproken over een enquête. De reacKe hierop was posiKef, maar er dient dan nog 
wel gesproken te worden over de inhoud en hoe deze in te steken.  

- Er zat wat schuifruimte in de locaKe van de molens, wat is er uiteindelijk besloten hierover? 
à De financiële impact omtrent het verplaatsen van de molens, is zoals eerder benoemd, 
groot. Dit betekent dat VaAenfall de bal bij de OAR neerlegt om te kijken welke punten vanuit 
de omgevingsovereenkomst hoog op de wensenlijst staan. Daar kan het verschuiven van de 
molens er één van zijn.  

- Wat vond het college van de brief die akomsKg is van de gemeente Buren?  
à Dhr. van Dijk is niet aanwezig geweest bij deze bespreking en kan hier over zeggen dat er 
twee verzoeken zijn ingediend en er een reacKe is teruggegaan naar de gemeente Buren.  

- Krijgt de OAR nog een afschriG van de reacKe aan de gemeente Buren? 
à Dit gaat dhr. van Dijk navragen (ACTIE) 

- Rob Rietveld vraagt nadrukkelijk om de punten die de leden hebben m.b.t. de zienswijze aan 
hem toe te sturen per mail. 

- In hoeverre is het onderwerp ‘Landschappelijke inpassing’ aanwezig Kjdens de infoavond op 
19 september?  
à Er wordt een mogelijkheid geboden voor de aanwezigen om meegenomen te worden in 
hoe het park eruit komt te zien.  

 
10. Volgende bijeenkomst 
- Woensdag 18 september 2024: Bewonersplaaorm 
- Maandag 23 september 2024: OAR 

 
Tijdens deze avond (23 september) zal de omgevingsovereenkomst een belangrijk agendapunt zijn. 
Let op: aangezien beide avonden vrij dicht op elkaar ziAen, zullen de stukken last minute gedeeld 
worden met de OAR.  
 
 
Ac$elijst Omgevingsadviesraad Windpark Echteld – Lienden (zie volgende pagina) 



Datum Ac$e Deadline Ac$ehouder Status 
27 aug. Uitzoeken waar die 20.000 woningen 

vandaan komen + straten die missen in 
concept MER 

23 sept. Provincie  

27 aug. Op de mail zeAen welke acKes desKjds 
zijn uitgevoerd om tot een 

representaKeve OAR te komen 

23 sept. VaAenfall  

27 aug. Nadenken over welke punten het 
zwaarst wegen vanuit de 

omgevingsovereenkomst en dit 
aangeven bij VaAenfall 

23 sept. OAR  

27 aug. GGD vragen naar welke punten niet zijn 
meegenomen in hun advies en daar een 

toelichKng op geven 

23 sept. Gemeente Buren  

 Navragen of de OAR nog een afschriG 
kan krijgen van de reacKe die is 

uitgegaan naar de gemeente Buren 

 Provincie  

22 
januari 

Gesprek voeren over de buren-/ 
dorpenregeling 

29 februari IniKaKefnemer: 
Meneer Rietveld 

IN BEHANDELING 
Onderdeel omg. ovk 

22 
januari 

Gesprek voeren over de percentages die 
terug te vinden zijn in de presentaKe 

van de Ecoop (30% en 45%)  

29 februari OAR leden IN BEHANDELING 
Onderdeel omg. ovk 

10 april 
en 20 
juni 

VaAenfall onderzoekt of het inderdaad 
klopt dat als er niet geschoven wordt, er 
minder hinder zou zijn à AcKe 
verschoven naar OAR leden 

13 mei OAR leden IN BEHANDELING 
Omwonenden moeten 
met een duidelijk beeld 

komen van hetgeen zij als 
‘verslechtering’ zien. 

10 april Expert zoeken die meedenkt in de 
landschappelijke inpassing 
(kleuren/bomen etc) 

13 mei VaAenfall / OAR / 
Provincie 

IN BEHANDELING  
Status op 20 juni: 

VaAenfall wil gesprek 
omgevingsovk. 

afwachten – samen 
afwegen welke punten 

het zwaarst wegen. 
Provincie komt vanuit 

andere parken met 
voorbeelden 

 
 

13 mei Graag een goede onderbouwing 
waarom afwijken van de 45Lden en 
kiezen voor 47Lden 

20 juni VaAenfall / Provincie IN BEHANDELING 
Wordt later toegevoegd 

13 mei Uitzoeken of er een piek in het geluid 
ontstaat als windmolens synchroon 
draaien 

20 juni VaAenfall IN BEHANDELING: 
  

13 mei Voorzienbaarheid van dit park uitzoeken 20 juni Gemeenten IN BEHANDELING: 
Gemeente N-B & Buren: 

Gaan dieper hierin 
duiken – wat is in hun 

ogen de 
voorzienbaarheidsdatum 

20 juni PresentaKe nadeelcompensaKe delen 01 juli VaAenfall Voltooid* - 26 juni 
verstuurd 

20 juni Stand van zaken 
omgevingsovereenkomst delen  

01 juli VaAenfall Voltooid* 



 

*Alle acties met status ‘voltooid’ worden bij de volgende vergadering van de actielijst gehaald. 

 
 

20 juni Reële voorbeelden geven vanuit andere 
parken voor Landschappelijke inpassing 

27 
augustus 

Provincie Voltooid* Deze 
voorbeelden zijn 

gevonden – graag delen 
met OAR 

20 juni Antword geven op binnengekomen stuk 27 
augustus 

VaAenfall Voltooid* 

20 juni Specialist zoeken bij de GGD 27 
augustus 

Gemeentes Voltooid* 

20 juni Factsheet BPA delen 27 
augustus 

VaAenfall Voltooid* Link is gestuurd 

20 juni Schot voor de boeg: schrijven van 
teksten omgevingsovereenkomst 

27 
augustus 

VaAenfall Voltooid* 

20 juni VaAenfall maakt nieuwe lijst met 
afstanden voor dhr. Rietveld 

27 
augustus 

VaAenfall Voltooid* 


